
Acta de la Junta ordinària de la Facultat d’Economia i Empresa 
7-2-2023, 9:15h 

 
El 7-2-2023 a les 9:15 hores, s’inicia la sessió ordinària telemàtica (no 

presencial) de la Junta de la Facultat d’Economia i Empresa (FEE) a la sala de 
videoconferència Zoom. Assisteixen a la junta els membres que es relacionen (en ordre 
alfabètic):  
 
Aguiló Pons, Isabel María 
Aguiló Segura, Paula Maria 
Balart Castro, Pau 
Bru Martínez, Lluís 
Buades Garau, María Asunción 
Buades Mir, Pedrona 
Calveras Maristany, Aleix 
Capó Parrilla, F. Javier 
Cardona Coll, Daniel 
Carretero Gómez, José María 
Crespí Cladera, Rafael 
De Freitas Fernándes, Jenny Carolina 
Escrihuela Villar, Marc 
Genovart Balaguer, Juanabel 
Groizard Cardosa, Jose Luis 
Lozano Arnica, Gonzalo 
Llompart Bibiloni, Maria 

Martín Oliver, Alfredo 
Martínez Carrasco-Muñoz, Lorena 
(Convidada NO FOU) 
Morey Tous, Antonia 
Munar Muntaner, Esperanza 
Muñoz Cladera, Artur F. 
Ribas Boned, María Antonia 
Rivas Yarza, Pedro Antonio 
Rosselló Nadal, Jaume 
Rubí Barceló, Antoni 
Santana Gallego, María 
Tirado Bennàsar, María Dolores 
Tugores Ques, Maria 
Vaello Sebastià, Antoni 
Valle Valle, Elisabeth 

 
Excusen la seva assistència: 
Corellano Martorell, África 
Fuster Parra, Pilar 
Herranz Bascones, Raquel 
Mir Buades, Margarita (NO FOU, 
administrador de centre) 

Pascual Fuster, Bartolomé 
Pascual Gascó, Roberto 
Payeras Llodrà, Margalida 
Sansó Rosselló, Andreu 
Troster, Victor Emilio 
Valero Sierra, Oscar 

 
S’inicia la sessió, el degà José María Carretero dona les gràcies a tots per assistir i 

tot seguit, es tracten els diferents punts de l’ordre del dia.  
 
Punts de l’ordre del dia: 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior 

S’aprova l’acta per assentiment.  
 

2. Informacions del deganat 

A continuació, el Degà dona les següents informacions: 
 

a) Programa “Estudiants a l’Empresa” 

El mes de desembre 2022 es va iniciar aquest programa que té com objectiu fer 
sortides de camp dels estudiants a empreses punteres. Col·laboren en el projecte el 



Cercle d’Economia, Robot S.A., Roig i la Fundació Universitat-Empresa. Es va iniciar 
amb una sortida de camp a l’empresa Robot S.A. que va ser tot un èxit. Es dona enllaç 
del vídeo resum de la visita. El degà indica que es vol continuar amb el programa i 
anima als professors a que proposin sortides de camp dins les seves assignatures. 

b) Reforma a l’aula de Graus 

Aquestes darreres setmanes s’ha dut a terme la reforma de l’Aula de Graus amb el 
cofinançament de la FEE i el Vicerectorat d’Economia i Infraestructures. S’ha 
insonoritzat la sala i s’ha dotat d’equipaments tecnològics per possibilitar fer actes 
híbrids (online, presencial). El degà agraeix públicament tant al Vicerector de 
Economia, com a l’Administradora de centre (Jovellanos) i el personal de la Consergeria 
de l’edifici la bona predisposició i ajuda per poder dur a terme aquest projecte. A la 
vegada també fa extensiu l’agraïment al servei d’audiovisuals de la UIB per tot 
l’assessorament ofert a fi de trobar els equipaments més adients i el muntatge dels 
mateixos. 

c) Conveni marc de col·laboració amb l’associació Mallorca Design District 

Mallorca Design District és una associació d’empreses ubicades al polígon de Son 
Bugadelles que té com a projecte transformar i potenciar el citat polígon a fi de 
promocionar les empreses vinculades amb el sector d’habitatge (disseny d’interiors, 
construcció, sector immobiliari, entre d’altres). Es marcaran diferents línies de 
col·laboració, una de les quals serà la possibilitat de que els alumnes puguis fer 
pràctiques  en empreses i despatxos professionals de l’associació. 

d) Taller transversal “Introducció a Python per a economistes” 

A Comissió Acadèmica es va aprovar la possibilitat de que la FEE ofereixi un taller 
transversal amb el títol “Introducció a Python per a economistes”. Aquest taller 
s’iniciarà el mes de març i esperem que tingui una bona acollida entre els nostres 
estudiants. 

e) Conveni SICUE amb la Universitat Pompeu Fabra 

El degà informa que ja hem passat tots els tràmits i estam a punt de signar un nou 
conveni de mobilitat SICUE amb la Universitat Pompeu Fabra pels nostres 
estudiants. 

f) Juntes Facultat en línia 

L’equip deganal proposa als membres de la Junta que les reunions de la Junta de 
Facultat es segueixin realitzant en línia, sempre que la convocatòria no requereixi 
format presencial. Es demana que si algú té una opinió contraria a aquesta proposta 
pugui manifestar la seva opinió. No hi ha manifestacions en contra per tant el Degà 
confirma que, sempre que la temàtica dels punts de l’ordre del dia ho permeti, es 
seguiran realitzant les reunions en línia. 

 
3. Informes d’Autoavaluacions del Grau en Administració d’Empreses i del 

Grau en Economia per a la renovació de l’acreditació 

El Degà informa que estam a la fase final del procés de renovació de l’acreditació. 
Els informes d’autoavaluació dels nostres estudis es van enviar a l’AQUIB el mes de 
desembre i s’han fet públics a la web de l’UGEG, perquè es puguin consultar. La 
setmana vinent tenim les reunions amb el panell d’avaluadors externs. 
 



El Degà agraeix a professors, estudiants i PAS el seu compromís i disponibilitat 
per col·laborar en tot aquest procés. També agraeix especialment al Vicedegà de 
Qualitat i Pràctiques, Pau Balart, la feina realitzada. 
 

Rafel Crespí demana qui són els integrants del panell d’avaluadors externs i Pau 
Balart informa dels problemes que han tingut per l’obtenció de dades a l’hora 
d’elaborar l’autoinforme, conseqüència de la migració de dades de Agora a Sigma. 
 
4. Informació sobre la modificació dels Plans de millora dels graus de GADE i 

GECO 

Es va realitzar una modificació dels Plans de millora dels nostres graus a rel de la 
darrera Comissió de Garantia de Qualitat que es va reunir a fi de preparar la 
documentació per enviar a la renovació de l’acreditació. S’afegeix un punt en relació 
als tutors acadèmics a GECO i la renovació de les memòries que va quedar pendent. 
 
5. Aprovació, si s’escau, de la modificació de la normativa sobre els Treballs fi 

de Grau dels graus de la FEE  

Un dels canvis que inclou el nou Reial Decret 822/21 d’organització de les 
ensenyances universitàries és que els Treballs fi de Grau han de defensar-se en acte 
públic. Per donar resposta a aquesta modificació s’ha canviat l’article 12.3 de la nostra 
normativa sobre TFG incorporant-hi: “A més del lliurament del TFG en format digital, 
els alumnes n’han de fer una exposició pública davant del tutor. Cada professor/a 
organitzarà l’exposició pública dels treballs que tutoritza d’acord amb les directrius que 
estableixi el coordinador del TFG”. Encara estam estudiant el format en que es podrà 
fer l’exposició: presencial/en línia. A més, s’han realitzat altres canvis menors de 
reescriptura i fusió d’alguns aspectes que s’havien modificat anteriorment. 

El vicedegà Aleix Calveras informa que aquests canvis seran d’aplicació pel proper 
curs acadèmic 2023-24 i per totes les convocatòries (ordinària i extraordinària). La 
defensa pública davant tribunal per optar a una major qualificació es manté com 
sempre. 

La modificació queda aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
6. Aprovació, si s’escau, de la modificació de la normativa sobre ampliació de 

matrícula dels graus de la FEE  

S’estableix per Comissió Acadèmica que cada centre hagi d’aprovar la seva 
normativa sobre ampliació de matrícula. Esperança Munar, com a cap d’estudis, 
informa que la normativa que proposem per aprovar no suposarà cap canvi respecte 
al que s’està fent fins ara. 

Javier Capó demana si els alumnes tenen o no dret a canviar una assignatura per 
una altra. Se li respon que sí, encara que no es poden donar de baixa d’una assignatura. 
Per això darrer tindrien que fer una sol·licitud al Vicerectorat competent. 

Queda aprovada per unanimitat dels assistents. 
 

7. Premis extraordinaris de Grau dels estudis de la FEE del curs 2021-22 

La Vicedegana María Santana explica que es pot donar un premi per cada 70 
estudiants ò fracció. És a dir que es poden donar 2 premis a GADE, 1 premi a GECO i 1 
premi a GET2. La nota mínima per optar al premi extraordinari és un 8. 



Als estudis de GADE, amb 121 alumnes que han finalitzat els estudis, es proposen 
els següents premis extraordinaris: Najima Razzouki Boukaiour (8.89); Francisca 
Andreu Martí (8.24) 

Als estudis de GECO, amb 20 alumnes que han finalitzat els estudis, es proposa el 
següent premi extraordinari: Laura Company Montes (8.89) 

Als estudis de GET2, amb 23 alumnes que han finalitzat els estudis,  es proposa el 
següent premi extraordinari: María Camila Gómez Hurtado (8.61) 

Queda aprovat per unanimitat dels assistents. 

Respecte al certificat d’excel·lència acadèmica, s’informa que aquest curs acadèmic 
21-22 s’atorga aquest certificat a l’alumne de GECO Miquel Montserrat Rosselló 
Gelabert (8.28). A GADE i a GET2 no hi ha més alumnes que hagin obtingut una nota 
mitjana de l’expedient igual ò superior a 8. 

Jose Luis Groizard demana si tenim informació de a què es dediquen 
professionalment aquests alumnes als que atorguem els premis. Pau Balart contesta 
dient que no tenim informació de tots, però els que hem contactat ens diuen que estan 
fent feina i estan contents, tant ells com els seus ocupadors. S’inicia un debat en aquest 
sentit i es conclou que seria bona idea fer aquest seguiment encara que es va intentar 
amb un QR que els donarem a la cerimònia de graduació d’enguany i no va ser del tot 
efectiu. 
 
8. Assumptes de tràmit 

No n’hi ha 
 
9. Precs i preguntes 

Paula Aguiló demana envers la prova pilot que es va iniciar el curs passat 
d’anomenar delegats de curs. Jaume Rosselló contesta dient que segueix endavant, que 
aquest curs s’han anomenat delegats a primer i segon curs i que s’anirà estenent 
paulatinament a la resta de cursos. 

No hi ha més precs ni preguntes. 
 
La sessió finalitza a les 10:07 hores, aproximadament. 


